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públic no s’han presentat reclamacions a la modificació puntual 
número DOS de les Normes Subsidiàries Homologades de plane-
jament vigents, aprovada inicialment en sessió de data 31 de març 
de 2008. Acabada la deliberació s’acorda per unanimitat:

1/ Aprovar provisionalment la Modificació Puntual número DOS de 
les Normes Subsidiàries de Planejament vigents. 
2/ Remetre còpia a la Comissió Territorial d’Urbanisme per a la 
seva aprovació definitiva, si procedix.  

3r. APROVACIÓ DE MODIFICACIÓ DEL PLA PARCIAL DEL 
PAI DEL POLÍGON INDUSTRIAL. El Sr. Alcalde explique que 
s’ha arribat a un acord amb l’empresa Geimesa que ha presen-
tat un document de MODIFICACIÓ DEL PLA PARCIAL SECTOR 
PARC INDUSTRIAL MEDIOAMBIENTAL “LES COVES”.

Que esta modificació es justifique per què es va considerar que 
els usos del Pla Parcial no  eran els adequats per a les necessitats 
del municipi. I això suposarà que durant la present legislatura no hi 
haurà al municipi cap planta de tractament de residus.

A continuació llig alguns dels usos que estaran prohibits.

Que les modificacions no afecten l’ordenació estructural i es con-
creten fonamentalment en els següents aspectes:
Establiment d’una modificació d’usos del Pla parcial.
Reducció de la superfície de parcel·la mínima en Z-1.
Modificació de la unitat d’execució única, dividint-la en quatre, per 
a facilitar la gestió i execució de la urbanització; sobretot de la 
zona en la que està ubicada la fàbrica de L&M.

Vist que esta modificació ha sigut dictaminada favorablement per 
la Comissió d’Urbanisme Obres i Infraestructures.

Després de la corresponent deliberació, s’acorda per unanimitat:

1/ Aprovar inicialment la Modificació del Pla Parcial Sector Parc 
Industrial Medioambiental proposada per Geimesa, en la seva 
condició d’agent urbanitzador. 
2/ Publicar anunci d’aquest acord en el D.O.C.V. i en el periòdic 
Mediterráneo, perquè els interessats puguen presentar les recla-
macions que estimen oportunes en el termini d’UN MES. 

En l’explicació de vot la portaveu del Grup Popular Sra. Orient Ju-
lián diu que ja era hora que seguisca endavant, i que esperen que 
se li done la major celeritat possible per que la llicència es puga 
concedir com més aviat millor. 

El Sr. Alcalde diu que ara la llicència està pendent de l’informe de 
Conselleria, i quan es rebi es donarà.  

El Portaveu del grup JNP, Sr. Viol Zaragozà diu:

Com a portaveu del grup Junts pel Nostre Poble (JNP), voldria 
manifestar, ja no com a explicació de vot, perquè crec que no 
és necessari explicar-lo perquè l’evidència és clara, sinó com a 
manifestació d’un sentiment que de ben segur compartissen els 
meus companys de l’equip de govern i molta gent que en aquest 
moments esteu ací, i altra que no està present. Aquest sentiment 
és un sentiment de gratitud. Sí, gratitud; gratitud a tots els que heu 
recolzat a este equip de govern del JNP en la dura tasca  que ha 
fet possible que un dia com avui, 11 de juliol, puguem descansar, 
ja d’una vegada, respirar profundament i somriure perquè la lluita i 
el treball de tots vosaltres ha estat recompensat.

Tots junts hem aturat l’abocador. Hem aprovat, tots, perquè vosal-
tres també sou protagonistes, aquesta modificació que permetrà 
seguir endavant en la consolidació d’un polígon en el qual, de cap 
de les maneres, les activitats que allí es desenvolupen mai esti-
guen fonamentades en  el tractament de residus tòxics com abans 
estava programat. Hem aprovat una modificació que farà possible 
que la urbanització d’aquest polígon siga ràpida i que sobretot 
beneficie a l’empresa que ja es trobe allí LM. Si l’empresa urba-
nitzadora complís, LM prompte podrà gaudir d’unes condicions 
urbanístiques que li permetran desenvolupar la seua tasca amb 
garanties i, a més a més, el plantejar-se, inclús, l’ampliació. 

Tot açò, com he dit abans, ha estat possible gràcies a vosaltres, 
els que vau confiar en la candidatura de  Junts pel Nostre Po-
ble quan es va presentar a les eleccions, ara fa un any. Repetisc: 
gràcies al vostre suport i al vostre treball,  ha estat possible. Però 
abans de tancar aquesta reflexió en veu alta, també voldria expre-
ssar un altre sentiment  -perquè avui, açò, a part d’urbanisme, va 
de sentiments- Voldria expressar l’alegria i la satisfacció que tinc 
d’estar al costat d’uns companys com estos: Estefania, Héctor, 
Juan José i Jacobo que han empleat, i jo també m’incloc, durant 
aquest últim any, hores i hores en solucionar aquest tema. Han 
estat moltes les nits sense dormir bé a causa d’aquest mal somni, 
han estat molts els viatges a València per parlar amb els advocats, 
han estat moltes les reunions en l’empresa per aplegar a un acord, 
han estat moltes les baralles en aquesta taula de plens, però, el 
que importa es que ha valgut la pena i ens hem de sentir, per da-
munt de tot,  satisfets.

4t. INFORMES I DECRETS D’ALCALDIA. L’alcalde diu que no 
té assumptes que informar al Ple, i que l’agradaria molt que a par-
tir d’ara els ànims estigueren més calmats, ja que tots han aconse-
guit allò que volien, uns el polígon i altres taure’ns fora l’abocador.

I s’adona al Ple dels decrets següents:

102 13-06-08 Llicència municipal expediente 1/2008, comu-
nicació ambiental Hector Ripollés.
103 16-06-08 Autorització Susan Ray tall camí mas dels Cal-
duch
104 16-06-08 Aprovació memòria i sol·licitud subvenció ac-
tivitats esportives
105 16-06-08 Autorització prèvia expt. 3/2008, Mª Asunción 
Escuder Gil
106 18-06-08 Llicències obres menors exptes. Núms. 
55/2008, 58/2008, 59/2008, 60/2008 i 61/2008
107 18-06-08 Llicència obra major 07/08 Óscar Villalonga 


